
VIDK Styrelsemöte 20160114 

Tid: 18.30 

Plats: All-Star 

Deltagare: Johan Engvall, Martin Kallin, Emil Thunberg, Ola Andersson 

 

1. Öppnande - Kallin öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna 

2. Godkännande Dagordningen - Ja 

3. Justeringsman – Kallin 

4. Ekonomi – Ser stabilt ut, som vanligt. 

5. Gurkapucken – Kallins nya tillsättningsmetod var ingen höjdare så den kommer att överges i 

framtiden.  Bortsett från att domare inte hade koll på att de inte kunde när hade sagt att de 

kunde så gick turneringen fint och VIK är nöjda. Alla som har dömt har fått betalt så allting är 

klart. Inför nästa år önskade även VIK granskning under cupen vilket är något som vi ska kolla 

närmare på.  

6. Mittsäsongsträffen – Blev lyckad och alla verkar nöjda. Börjar likna en tradition till ett väldigt 

rimligt pris. 

7. Årsmötesresa – Thunberg har gjort undersökning på detta område och vi har spikat priset till 

1500kr/person och då ingår resa tur & retur, övernattning i dubbelrum 2 nätter, 

klubbmiddag och inträde till carlsberg-bryggeriet. Senaste man ska ha betalat om man ska 

med är 29/2-16. 

8. Ullmax – Vi ska försöka promota detta mer då vi får 15% som går till klubbe, banner med 

direktlänk ska upp på hemsidan. Kallin har beställt och är väldigt nöjd med kvalitén. 

9. Griströjan – Ska hämtas då den som är innehavare är kryssad 1 månad frammåt i tiden, 

Thunberg löser detta. 

10. Sponsorer – Detta verkar ha försvunnit lite från radarn och något vi måste jobba hårdare 

med. 

11. Pikér – Snart är alla utdelade, dock några ute i länet som gömmer sig. 

12. Nästa styrelse möte – Oklart 

13. Avslutande av möte – Martin tackade för visat intresse. 


